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Schriftelijke vragen 
ex Artikel 36 Reglement van Orde gemeenteraad Wassenaar 
 

 

Datum 31 augustus 2021 Datum verzending 1 september 2021 

Uw kenmerk  251462 Bijlage   
Ons zaaknummer  Z/24693/263581   
    
Onderwerp  Beantwoording vragen Regionale samenwerking Transitievisie Warmte 

 
 
 
Geachte Raad, 

Door raadslid J.G.C. van Noort van de  PVDA-fractie zijn op 10 augustus 2021 vragen gesteld met 
betrekking tot de Regionale samenwerking Transtievisie Warmte. De beantwoording van deze 
vragen treft u hieronder aan. 

Vraag 1. Is het u bekend dat een aantal gemeenten (Leiden, Katwijk, Oegstgeest, Zoeterwoude, 
Leiderdorp en Voorschoten) hebben besloten om samen te werken met het doel om te komen tot 

een efficiënte en doeltreffende aanpak in het kader van de Transitievisie Warmte. 

Ja, dat is ons bekend. 

Vraag 2. Zo ja. Bent u het met de PvdA-fractie dat regionale samenwerking noodzakelijk is om 

voldoende slagkracht te ontwikkelen om de beoogde doelstellingen te behalen en dat regionale 
samenwerking naar “Leids voorbeeld” daarom navolging verdient.  

De aanleiding om als zes gemeenten in de Leidse regio samen te werken is de kans om warmte uit 

de Rotterdamse haven te kunnen benutten via een toekomstig transportnetwerk genaamd 
‘WarmtelinQ+’. De transitievisie warmte die nu in de gemeente Wassenaar wordt opgesteld gaat 
leidend worden voor de overgang van aardgas naar andere CO2-neutrale warmtebronnen. Een 
aantal alternatieve routes zijn meer op individuele verwarming gericht. Daarnaast zijn er ook 
collectieve warmte-opties, bijvoorbeeld via warmtenetten. Uit de technisch-economische analyse 
blijkt dat in de huidige situatie de haalbaarheid van collectieve opties in Wassenaar klein zijn. 
Tevens zijn er binnen de grenzen van de gemeente Wassenaar geen grote (rest)warmtebronnen 

beschikbaar. Indien er buurten geschikt zijn voor collectieve warmte en externe warmtebronnen 
beschikbaar zijn zal dit in regionaal verband opgepakt worden. Dit is nu ook al onderdeel van de 
Regionale Energie Strategie (RES) die eerder dit jaar is vastgesteld.  

Vraag 3. Is u op dit moment een dergelijk initiatief binnen de Haagse regio bekend? 

Dit is onderdeel van de RES regio Rotterdam Den Haag. 

Vraag 4. Zo, ja, bent u voornemens om zich daarbij aan te sluiten?  

Wij zijn onderdeel van de RES regio Rotterdam Den Haag. 

Vraag 5. Zo nee, neem wilt u een dergelijk initiatief binnen de Haagse regio nemen? 

- 
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Vraag 6. Zo nee, wilt u zich aansluiten bij Leidse regio?  

Op dit moment is hier geen aanleiding toe. Wel houden wij continu de ontwikkelingen in de gaten 
en zal de TVW en RES periodiek herzien worden. Indien er kansen zijn die hier aanleiding toe 
geven, nemen wij dit zeker in overweging.  

 

Met vriendelijke groet, 
het college van burgemeester en wethouders, 

 

 
 
 
 
 

drs. H.I.P. Oppatja, drs. L.A. de Lange, 
gemeentesecretaris burgemeester 
 

Deze brief is digitaal vastgesteld. Hierdoor staat er geen fysieke handtekening in de brief. 

 


